
2012 Nominations for the Board of Directors of the Canadian Political Science
Association

In accordance with the provisions of article 8.2 of the Constitution of the Cana-
dian Political Science Association, the Nominating Committee invites nomina-
tions for the following positions on the Board of Directors:

a! president-elect ~elected for a one-year-term as president-elect followed by
the presidency for a one-year term and then the past-presidency for a one-
year term!;

b! five ~5! Board members ~elected for a two-year term!; and
c! one ~1! graduate student member ~elected for a two-year term!.

Each nomination requires the signatures of two proposers and it must be accom-
panied by a statement of acceptance signed by the nominee, as well as by the
nominee’s 100-word biographical note.

All participants in these procedures must be paid-up members of the Association.

Nominations must be received before November 15, 2011 by the Secretary-
Treasurer, Canadian Political Science Association, Suite 204, 260 Dalhousie Street,
Ottawa, Ontario K1N 7E4, 613.241.0019 ~fax!, cpsa-acps@cpsa-acsp.ca. Nom-
inations can be mailed, faxed or e-mailed.

Mises en candidatures pour le conseil d’administration de l’Association cana-
dienne de science politique 2012

Selon l’article 8.2 de la Constitution, le Comité des candidatures invite les mem-
bres de l’Association canadienne de science politique à proposer des candi-
dat~e!s aux postes suivants au Conseil d’administration :

a! président~e!-désigné~e! ~élu~e! pour un mandat d’un an comme président~e!-
désigné~e! suivi par la présidence pour un an et ensuite comme prési-
dent~e! sortant~e! pour un an ;

b! cinq ~5! conseillers~ères! ~élu~e!s pour un mandat de deux ans! ; et
c! un ~1! membre choisi parmi les étudiant~e!s de 2e et 3e cycle ~élu~e!s pour

un mandat de deux ans!.

Il faut que chaque candidature soit accompagnée de la signature de deux mem-
bres, d’un avis d’acceptation signé par la personne nommée, ainsi que d’une
notice biographique de celle-ci d’environ 100 mots.

Pour être candidat~e! ou pour présenter une candidature, il faut être membre en
règle de l’Association.

Les mises en candidatures doivent parvenir d’ici le 15 novembre 2011, au
Secrétaire-trésorier, Association canadienne de science politique, Bureau 204,
260, rue Dalhousie, Ottawa, Ontario K1N 7E4, 613.241.0019 ~télécopieur!, cpsa-
acsp@cpsa-acsp.ca. Les mises en candidatures peuvent être soumises par cour-
rier, par télécopieur ou par courriel.
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The Canadian Political Science Association is pleased to award the 0
L’Association canadienne de science politique a l’honneur de décerner le

VINCENT LEMIEUX PRIZE / PRIX VINCENT-LEMIEUX
for 0 pour

2011
to 0 à

Netina Clara Tan
~University of British Columbia!

for her thesis 0 pour sa thèse
Access to Power: Hegemonic Party Rule In Singapore and Taiwan

The Vincent Lemieux Prize, named after the eminent political scien-
tist Professor Vincent Lemieux of the Université Laval, is awarded to the
author of the best PhD thesis submitted, at a Canadian university, in English
or in French, in any subfield of political science and judged eminently
worthy of publication in the form of a book or articles. A jury of eminent
political scientists, appointed by the Board of Directors of the Canadian
Political Science Association, makes the selection.

The Vincent Lemieux Prize is made possible thanks to the financial
support of Les Presses de l’Université Laval. In addition to the honour,
the 2011 award carries with it a monetary prize in the amount of $1000.

Le Prix Vincent-Lemieux, qui doit son nom à un éminent polito-
logue, le professeur Vincent Lemieux de l’Université Laval, est décerné à
l’auteur, homme ou femme, de la meilleure thèse de doctorat en science
politique soumise, en anglais ou en français, à une université canadienne,
thèse qui, par son excellence, mérite d’être publiée sous la forme d’un
livre ou d’articles. Un jury de politologues éminents, nommés par le con-
seil d’administration de l’Association canadienne de science politique, fait
le choix de la thèse.

Le Prix Vincent-Lemieux est rendu possible grâce à l’appui financier
de Les Presses de l’Université Laval. En plus du prestige attaché au Prix,
un montant de 1000 $ est accordé au gagnant du concours, pour 2011.
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The Canadian Political Science Association and the Société québé-
coise de science politique are pleased to award the 0 L’Association
canadienne de science et la Société québécoise de science poli-
tique ont l’honneur de décerner le

JOHN MCMENEMY PRIZE / PRIX JOHN MCMENEMY
for 0 pour 2011

to 0 à
Antoine Bilodeau, Stephen White and/et Neil Nevitte

for their article 0 pour leur article
The Development of Dual Loyalties:

Immigrants’ Integration to Canadian Regional Dynamics
published in volume 43 of the Canadian Journal
of Political Science 0 publié dans le volume 43
de la Revue canadienne de science politique.

The John McMenemy Prize was established in honour of the
Journal’s Administrative Editor, Professor John McMenemy of Wil-
frid Laurier University, who between 1977 and 2004, contributed
greatly to the success of the Association and the Société’s flagship
journal. The Canadian Journal of Political Science, a quarterly jour-
nal of the highest international standards, is distributed to approx-
imately 2500 scholars and institutions around the world.

Le Prix John-McMenemy a été créé afin de rendre hommage
au directeur administratif de la Revue, M. John McMenemy, de
l’Université Wilfrid Laurier qui, entre 1977 et 2004, a grandement
contribué au succès de la revue de l’Association et de la Société.
La Revue canadienne de science politique, publiée quatre fois par
année, respecte les normes internationales les plus élevées; elle est
distribuée à plus de 2 500 chercheurs et institutions universitaires à
travers le monde entier.
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The Canadian Political Science Association is pleased to award the
0 L’Association canadienne de science politique a l’honneur de
décerner le

JILL VICKERS PRIZE / PRIX JILL-VICKERS
for 0 pour 2011

to 0 à
Melanee Thomas

for her 2010 conference paper 0
pour sa communication au congrès 2010

The Limits of Modernization: Gender, Generation,
and Subjective Political Engagement in Canada, 1965–2008

The Jill Vickers prize was established in honour of Professor
Jill Vickers, an activist and a leader in Canadian feminist scholar-
ship, and the author of numerous books and articles in the fields of
feminist political science, epistemology and interdisciplinary meth-
odology, feminist theory and movements for change. It is awarded
every year to the author or authors of the best paper presented, in
English or French, at the conference of the Canadian Political Sci-
ence Association on the topic of gender and politics.

Le prix a été créé afin de rendre hommage à Mme Jill Vickers,
militante, chef de file dans les études féministes au Canada et
auteure de nombreux ouvrages et articles dans les domaines de la
science politique féministe, de l’épistémologie et de la méthodolo-
gie interdisciplinaire, de la théorie féministe et des mouvements en
faveur du changement. Le Prix est attribué à tous les ans à l’auteur~e!
ou aux auteur~e!s de la meilleure communication présentée en
français ou en anglais au congrès de l’Association canadienne de
science politique sur un sujet traitant du genre et la politique.
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The Canadian Political Science Association is pleased to award the 0
L’Association canadienne de science politique a l’honneur de décerner le

DONALD SMILEY PRIZE / PRIX DONALD-SMILEY
for 0 pour 2011

to 0 à
Frédérick Boily

for his book 0 pour son livre
Le conservatisme au Québec : Retour sur une tradition oubliée

published by 0 publié par Presses de l’Université Laval
and to 0 et à
Paul Howe

for his book 0 pour son livre
Citizens Adrift: The Democratic Disengagement

of Young Canadians
published by 0 publié par University of British Columbia Press.

The Donald Smiley Prize has been established to honour the life and
work of the late, distinguished, Canadian political scientist and former Asso-
ciation President, Donald V. Smiley. It is awarded every year to the author
or authors of the best book published in English and the best book pub-
lished in French in a field relating to the study of government and politics
in Canada. A jury of eminent political scientists, appointed by the Board
of Directors of the Association, makes the selection.

Le Prix Donald-Smiley a été créé pour honorer la mémoire de Don-
ald V. Smiley, un grand politologue canadien et ancien président de
l’Association canadienne de science politique. Le Prix est attribué à tous
les ans à l’auteur~e! ou aux auteur~e!s du meilleur ouvrage publié, en
français et en anglais, sur un sujet relié au gouvernement et à la politique
au Canada. Le choix de cet ouvrage est fait par un jury de politologues
éminents, nommés par le Conseil d’administration de l’Association.
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The Canadian Political Science Association is pleased to award the
0 L’Association canadienne de science politique a l’honneur de
décerner le

CPSA PRIZE IN INTERNATIONAL RELATIONS /
PRIX ACSP EN RELATIONS INTERNATIONALES

for 0 pour 2011
to 0 à

Vincent Pouliot
for his book 0 pour son livre

International Security in Practice:
The Politics of NATO–Russian Diplomacy

published by 0 publié par Cambridge: Cambridge University Press.

The CPSA Prize in International Relations has been estab-
lished to recognize the contribution of Canadian political scientists
to the field of international relations and to encourage the best Cana-
dian scholarship in this field. The prize is awarded every two years
to the author or authors of the best book published, in English or
in French, in the field of international relations. A jury of eminent
political scientists, appointed by the Board of Directors of the Asso-
ciation, makes the selection.

Le Prix de l’ACSP en relations internationales été créé pour
reconnaître la contribution de la science politique canadienne dans
le champ des relations internationales. Grâce à ce prix, l’Association
canadienne de science politique souhaite reconnaître les travaux
exceptionnels réalisés par des canadiens dans ce domaine. Le Prix
est attribué à tous les deux ans à l’auteur~e! ou aux auteur~e!s du
meilleur ouvrage publié, en français ou en anglais, sur un sujet
traitant des relations internationales. Le choix de cet ouvrage est
fait par un jury de politologues éminents, nommés par le Conseil
d’administration de l’Association.
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Contemporary Majority Nationalism 
Edited by Alain-G. Gagnon, André Lecours, 
and Geneviève Nootens
978-0-7735-3826-9  $27.95  paper  | 978-0-7735-3825-2  $85.00  cloth

Analytical and comparative perspectives on the other side 
of nationalism.

Jimmy and Rosalynn Carter 
A Canadian Tribute
Edited by Arthur Milnes
978-1-55339-300-9  $39.95  paper  | 978-1-55339-301-6  $85.00  cloth

A documentary tribute to the Carters from a wide variety 
of Canadians across the political spectrum.

Unrevised and Unrepented II 
Debating Speeches and Others by the Right
Arthur Meighen
Edited by Arthur Milnes
978-1-5533-9296-5  $39.95  paper  | 978-1-55339-297-2  $85.00  cloth

A collection of addresses by the ninth prime minister 
of Canada.

The Fundamental Things Apply 
A Memoir
Roy MacLaren
978-0-7735-3843-6  $39.95  cloth

The accomplished life of a Canadian diplomatist, businessman,
and politician.

McG I L L -Q U E E N ’S  U N I V E R S I TY P R E S S
w w w. m q u p . c a

Follow us on Facebook.com/McGillQueens and Twitter.com/Scholarmqup
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Notes to Contributors / Avis aux collaborateurs 

Authors are requested to submit an electronic version of their manuscript, including an 
abstract of 100 words, in a standard word processing format, preferably MS Word or 
RTF, to the JOURNAL’s manuscript tracking system at http://www.editorialmanager. 
com/cjps-rcsp. Manuscripts should be submitted as a single electronic file and be no longer 
than 8,000 words (all material included) in 12-point type. The Journal follows an “in- 
text” citation style. All material including endnotes and references must be double-spaced. 
In preparing a manuscript for consideration by the Editorial Board, authors should follow 
the JOURNAL’s style sheet which can be found at the same webpage. Otherwise, the most 
recent issue of the Journal can serve as a style guide. Manuscripts will not be returned. 

Les auteurs doivent faire parvenir par la poste une copie de leur texte accompagnée d’un  
résumé de 100 mots. Le texte doit également être fourni en version électronique, de 
preference en format MS Word ou RTF, soit sur une disquette envoyée par la poste, soit 
sous la forme d’un fichier joint envoyé par courriel. Les manuscrits ne doivent pas 
dépasser 8 000 mots, dactylographiés à double interligne (y compris les notes, les 
références et les tableaux) dans un format typographique de 12 points. Les tableaux et 
les graphiques doivent être soumis sur des pages séparées. Avant de soumettre un  
manuscrit, les auteurs doivent s’assurer que le protocole de rédaction de la REVUE est 
respecté. Ce protocole peut leur être envoyé sur demande ou ils peuvent s’inspirer à cet 
égard du dernier numéro de la REVUE. Les manuscrits ne sont pas retournés aux auteurs. 

The Editorial Board considers manuscripts on an exclusive basis only; that is, a  
manuscript submitted for consideration must not have been previously pub- 
lished, nor be under consideration, nor accepted for publication, elsewhere. The  
Board may judge manuscripts unsuitable if they are too narrow or specialized  
for an omnibus political science journal. 

Le comité de rédaction considère que les manuscrits lui sont soumis en exclusivité; 
c’est-à-dire qu’un manuscrit soumis ne doit pas avoir déjà été publié, soumis ou 
accepté pour publication dans une autre revue. Le comité peut considérer inadmis- 
sibles des manuscrits portant sur des sujets trop spécialisés ou trop étroits. 

Correspondence in English concerning manuscripts should be addressed to Csaba 
Nikolenyi, Concordia University, Montreal, Quebec; csaba@alcor.concordia.ca.

On doit adresser toute communication en français au professeur Nicole F. Bernier, 
Université de Montréal, Montréal, Québec; nf.bernier@umontreal.ca.

indexed in / indexée au : International Political Science Abstracts/Documentation 
politique internationale; CSA Political Science & Government: A Guide to the Peri- 
odical Literature; ABC-CLIO: Historical Abstracts; ABC-CLIO America: History and  
Life; Political Science Abstracts; Point de Repère : index analytique d’articles de  
périodiques de langue française; Academic Abstracts; Social Science Source; Social Sci- 
ences Index; Sociological Abstracts (partial/partiel); EBSCO: Academic Search 
Premier; United States Political Science Documents; Arts & Humanities Citation 
Index (A&HCI); Current Contents/Social and Behavioral Sciences; Social Sciences 
Citation Index; International Bibliography of the Social Sciences; Social Scisearch; 
Research Alert; PAIS Bulletin and PAIS Foreign Language Index; Canadian Periodi- 
cal Index/Index de périodiques canadiens; Canadian Magazine Index and available 
on-line in the Canadian Business and Current Affairs Database; Fachinforma- 
tionsverbund, Internationale Beziehungen und Länderkunde, Freie Universität Berlin; 
Electoral Studies; Index to Canadian Legal Literature/Index à la documentation 
juridique au Canada (partial/partiel); Index to Canadian Legal Periodical Literature  
(partial/partiel); Indian Book Review Digest (partial/partiel); International Political 
Science Information Service; IBZ (Internationale Bibliographie der Zeitschriftenliter- 
atur); IBR (Internationale Bibliographie der Rezensionen).

Editorial Board / Comité de Rédaction
	 co-editor	 codirectrice
	 Csaba Nikolenyi (Concordia) 	 Nicole F. Bernier (Montréal)

assistant editor
James Kelly (Concordia)

	 review editor	 responsable des recensions
	 Francesca Scala (Concordia) 	 Linda Cardinal (Ottawa)

Advisory Board / Conseil Consultatif 
Roger Antoine (Bordeaux Institute of
   Political Studies)
Abigail Bakan (Queen’s)
Charles Blattberg (Montréal)
Yves Boisvert (École nationale 
   d’administration publique)
Emmanuel Brunet-Jailly (Victoria)
Maxwell Cameron (UBC)
Andrea Chandler (Carleton)
Kina Chénard (SFU)
Claire Cutler (Victoria)
Pascale Dufour (Montréal)
David Erdos (Oxford)
Jan Erk (Leiden)
Bernard Fournier (Liège)
Gilbert Gagné (Bishop’s)
Alain-G Gagnon (UQAM)

Corinne Gobin (ULB)
Jean-François Godbout (Montréal)
Tania Gosselin (UQAM)
Olena Hankivsky (SFU)
Matthew Hennigar (Brock)
Richard Katz (Johns Hopkins)
Andre Lecours (Ottawa)
Michael Lewis-Beck (Iowa)
Brenda O’Neill (Calgary)
François Pétry (Laval)
Daniel Salée (Concordia)
Stuart Soroka (McGill)
Annis May Timpson (Edinburgh)
Claire Turenne-Sjolander (Ottawa)
Luc Turgeon (Ottawa)
Amy Verdun (Victoria)
Joseph Wong (Toronto)

The Canadian Journal of Political Science, whose policy is set by the Editorial Board, is committed 
to the publication of scholarly research in all fields of political science. Manuscripts are assessed on 
the basis of their contribution to the discipline and by the authors’ adherence to the highest schol- 
arly standards. 

La Revue canadienne de science politique, dont la politique est mise en place par le comité de rédac- 
tion, s’engage à publier des travaux de recherche académique dans toutes les orientations de la 
science politique. Les manuscrits sont évalués sur la base de leur contribution à l’avancement des 
connaissances dans la discipline et selon la conformité des textes aux exigences académiques les  
plus élévées. 

The opinions and findings expressed in this Journal are not necessarily those of the Canadian 
Political Science Association or the Société québécoise de science politique or their respective Direc- 
tors and Officers. 

Les opinions exprimées et les résultats de recherche transmis dans cette Revue n’engagent pas 
l’Association canadienne de science politique ou la Société québécoise de science politique, les  
membres de leur Bureau de direction et les membres de leur Conseil d’administration. 

See Notes to Contributors on the inside back cover. / Voir avis aux collaborateurs sur la troisième de 
couverture. For more information / Pour de plus amples renseignements : http:00journals.cambridge.org
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